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PROTOKÓŁ Nr IX/2015    
z posiedzenia Rady Gminy Osiek 

odbytego w dniu 6 listopada 2015 r. 
Miejsce obrad – Gminna Sala Obrad, godz. 1700 

 
 

W posiedzeniu udział wzięło 13 radnych, lista obecności w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 1 Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Andrzej Firyn. Wniósł wniosek formalny, by na 
początku sesji podziękować odchodzącej na emeryturę Sekretarz, Pani Irenie Patan. 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia powyŜszego wniosku. 
 
Oddano głosów: 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 
Przeciw:  -   0 radnych 
Wstrzymał się:  -   0 radnych 
 
Proponowany wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. 1a) Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 
Ad. 1b) Przewodniczący odczytał porządek obrad. Nikt nie wniósł uwag do porządku obrad. 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie przyjęcia powyŜszego porządku obrad. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem porządku obrad:  - 13 radnych 
Przeciw:  -   0 radnych 
Wstrzymał się:  -   0 radnych 
 
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 1c) Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nikt nie 
wniósł. Przewodniczący zarządził głosowanie.  
 
Za przyjęciem protokołu głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     0 radnych 
 
Protokół z poprzedniej sesji nr VIII z 17 września 2015 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społecznej i Komisji 
Gospodarczej.  
 
Uwag nie wniesiono. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano 
głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     0 radnych 
 
Uchwała nr IX/32/2015 została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na ratalny zwrot kosztów poniesionych przez 
Gminę Osiek na remont części wspólnych budynku połoŜonego w miejscowości Lisówko.  
 
Uwag nie wniesiono. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano 
głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     1 radny 
 
Uchwała nr IX/33/2015 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Osiek 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 na rok 2016.”.  
 
Uwag nie wniesiono. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano 
głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     0 radnych 
 
Uchwała nr IX/34/2015 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 5  Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie porozumienia Wójta Gminy 
Osiek z Zarządem Powiatu Starogardzkiego w sprawie wspólnej realizacji „Powiatowego 
programu profilaktyki wad postawy u dzieci.”.  
 
Uwag nie wniesiono. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano 
głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     0 radnych 
 
Uchwała nr IX/35/2015 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowe odprowadzenie ścieków na 2016 rok. 
 
Przewodniczący Andrzej Firyn przypomniał, iŜ komisje nie mogą zmieniać stawek 
zaproponowanych przez Wójta. Zarządził przerwę, lecz przed tym, radny Jarosław Graban 
poprosił Radcę Prawnego o wykładnię przepisów obowiązującego prawa. Radczyni odczytała 
obowiązującą ustawę i wyjaśniła, iŜ Rada moŜe jedynie zatwierdzić lub odrzucić zaproponowane 
stawki. W przypadku odrzucenia, organ nadzorujący moŜe przeprowadzić postępowanie 
sprawdzające. 
 
W dyskusji wzięli udział takŜe Radni Roman Kłos, Teresa Eggert, Wojciech Cherek oraz Wójt 
Janusz Kaczyński. 
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Przewodniczący zarządził przerwę 15 min. Obrady wznowiono o godz. 17:50. 
 
Przewodniczący odczytał w całości proponowaną uchwałę i zarządził głosowanie nad 
proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:   - 9 radnych 
Przeciw:              -  2 radnych 
Wstrzymał się:              -  2 radnych 
 
Uchwała nr IX/36/2015 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty miejscowej. 
 
Uwag nie wniesiono. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały i bez uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną 
uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     1 radny 
 
Uchwała nr IX/37/2015 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2016 rok. 
 
Pani Joanna Gniewkowska omówiła brak zapisu o zwolnieniu z opłat dróg wchodzących w skład 
gospodarstw rolnych. Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za 
przyjęciem uchwały i bez uwag. 
Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     1 radny 
 
Uchwała nr IX/38/2015 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych na 
2016 rok. 
 
Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za przyjęciem uchwały              
i bez uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -      0 radnych 
 
Uchwała nr IX/39/2015 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia zasad ustalania              
i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej. 
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Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za przyjęciem uchwały              
i bez uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 13 radnych 
Przeciw:            -     0 radnych 
Wstrzymał się:            -     0 radnych 
 
Uchwała nr IX/40/2015 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Ad. 11 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy Osiek na 2015 rok. 
 
Radny Jarosław Graban przedstawił stanowisko połączonych komisji - za przyjęciem uchwały              
i bez uwag. Przewodniczący zarządził głosowanie nad proponowaną uchwałą. Oddano głosów: 
 
Za przyjęciem uchwały głosowało:  - 12 radnych 
Przeciw:            -     1 radny 
Wstrzymał się:            -     0 radnych 
 
Uchwała nr IX/41/2015 została przyjęta większością głosów. 
 
Ad. 12 Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 
 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Osiek 
za okres od 18 września 2015 r. do 6 listopada 2015 r. 

 
19.09 – spotkanie z firmą EURO-PLAST z Ciechocinka w sprawie przyzagrodowych 

oczyszczalni ścieków oraz z p. Adamem Szymborskim w sprawie budowy 
wodociągu Skórcz – Głuche – Karszanek.  

22.09  – podpisanie umowy na remont dachu budynku w Lisówku. 
23.09 – spotkanie w Nadleśnictwie Lubichowo na temat uzgodnień wodociągu Skórcz – 

Głuche - Karszanek. 
28.09 – udział w Zgromadzeniu Związku Gmin Wierzyca. 
29.09 – udział w posiedzeniu Komisji Społecznej dotyczącym dowozów dzieci do szkoły          

oraz sieci transportowej w Gminie Osiek. 
30.09 – udział w posiedzeniu Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP. 
6-7.10 – udział w Kongresie Gmin Wiejskich w Serocku pod Warszawą. 
8.10 – udział w Konwencie Prezydenta, Burmistrzów i Wójtów w Starogardzie Gdańskim. 
9.10 – udzielenie ślubu. 
13.10 – udział w uroczystej Akademii z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 
15.10 – udział w spotkaniu w sprawie utworzenia Rady Działalności PoŜytku Publicznego 

Gminy Osiek. 
19.10 – spotkanie z firmą Aspectus na temat prac dotyczących Studium Uwarunkowań                   

i Kierunków Zagospodarowania Gminy Osiek. 
24.10 – udział w spotkaniu Przyjaciół Ziemi Kociewia i Członków Klubu UKS Kałębie. 
27.10 – spotkanie w sprawie wykonania analizy moŜliwości prowadzenia samodzielnej 

gospodarki odpadowej przez Gminę Osiek oraz spotkanie Komisji Statutowej 
Związku Gmin Wierzyca. 

28.10 – udział w szkoleniu Dobre praktyki rolnicze szansą na poprawę stanu wód jeziora 
Kałębie. 

29.10 – spotkanie z bezrobotnymi w sprawie moŜliwości zatrudnienia poprzez Agencję Pracy 
oraz udział w posiedzeniu połączonych komisji Rady Gminy Osiek. 
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5.11 – udział w uroczystym przekazaniu samochodu słuŜbowego dla Policji w Skórczu. 
 
 
Ad. 13 Interpelacje radnych. 
Nie złoŜono Ŝadnej interpelacji. 
 
Ad. 14 Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
Na poprzedniej sesji nie złoŜono Ŝadnej interpelacji. 
 
Ad. 15 Wolne wnioski. 
- Radna Teresa Eggert poprosiła Wójta o informację na temat Zgromadzeń Związku Gmin 

Wierzyca.  
- Wójt Janusz Kaczyński krótko zrelacjonował odbyte spotkania. NajwaŜniejszym punktem 

były sprawy finansowe i planowane dotowanie związku. Kolejną sprawą jest moŜliwość                     
i procedura wystąpienia ze związku oraz poziom wynagrodzeń. 

 
- Radna Teresa Eggert poprosiła Wójta o informację na temat komunikacji publicznej.  
- Wójt Janusz Kaczyński przedstawił plany zwiększenia ilości kursów przez PKS oraz zmiany    

w godzinach kursowania. Natomiast firma OWSIAK, pomimo decyzji zezwalającej na woŜenie 
pasaŜerów na terenie naszej gminy, nie moŜe tego rozpocząć z powodu braku kierowców. 

 
- Radna Teresa Eggert zapytała o postępy prac w planowaniu sieci wodociągowej.  
- Wójt Janusz Kaczyński powiedział, Ŝe prace i ustalenia są w toku. Jest takŜe plan, by                

w ramach tej inwestycji wybudować sieć szerokopasmową. Problem jest ze znalezieniem 
projektanta. Koszt całej inwestycji nie jest jeszcze znany. TakŜe nie jest znany koszt zakupu 
dostarczanej wody tym wodociągiem. 

 
- Radny Roman Kłos rozpoczął dyskusję na temat zamierzeń budowy kanalizacji i wodociągu 

w miejscowości Wycinki.  
- Wójt Janusz Kaczyński stwierdził, Ŝe naleŜy poczekać na nowe programy dofinansowania. 

Problemem jest teŜ zakres inwestycji, bo efekt ekologiczny moŜe być nieznaczny przy duŜych 
nakładach finansowych. 

 
- Radny Janusz Pater zapytał, czy domki letniskowe takŜe byłyby podłączone do kanalizacji. 
- Wójt Janusz Kaczyński udzielił odpowiedzi, Ŝe są planowane podłączenia, jeŜeli leŜą w granicy 

aglomeracji. 
 
- Radna Teresa Eggert przedstawiła potrzeby wsi Karszanek oraz Głuche w zakresie 

doprowadzenia wodociągu. 
 
- Radny Jarosław Graban przypomniał o skali planowanej inwestycji kanalizacji we wsi 

Wycinki.  
  Wywiązała się dyskusja na temat potrzeb mieszkańców w zakresie kanalizacji i wodociągów. 
 
- Radny Jarosław Graban zapytał, jak będzie przebiegał audyt wystąpienia ze Związku Gmin 

Wierzyca. Odpowiedzi udzielił Wójt – nie jest to jeszcze ustalone. 
 
- Radny Ryszard Nadolny stwierdził, Ŝe punkt „Wolne wnioski” nie jest realizowany. Ponowił 

pytanie o oświetlenie boiska sportowego.  
- Wójt Janusz Kaczyński udzielił odpowiedzi, Ŝe sprawy się toczą i są realizowane. Gmina 

otrzymała ofertę na wykonanie takiego oświetlenia, jednak jest bardzo droga przed nami i musi 
podlegać negocjacji. 



6 
 

 
- Kilku radnych zapytało jednocześnie o równanie dróg gruntowych, tłuczeń i sposób napraw.  
   W dyskusji padło kilka pomysłów wykonania tych prac. 
 
- Radny Roman Kłos zapytał, co zrobić w sprawie cięŜkiego transportu korzystającego z drogi 

gminnej.  
- Wójt Janusz Kaczyński udzielił odpowiedzi, iŜ odpowiednim organem do egzekwowaniu 

przepisów w tym zakresie jest Policja. 
 
- Wójt Janusz Kaczyński przedstawił Pani Joannę Gniewkowską jako Zastępcę Wójta. 
 
Ad. 16 Przewodniczący obrad zamknął IX sesję – godzina 18:45. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 Protokół sporządziła:  Przewodniczący Rady Gminy 
 Joanna Chabowska Andrzej Firyn 

 


